
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid: Tirsdag den 24. nov. 2016 kl. 20 – 21.30. 

Sted:  Bangsboparken 53 (Lene Friis Kanstrup). 

Deltagere: Flemming Friis Jensen(Bangsbo Holm) nr. 53 

(friis.jensen@live.dk), Henrik Hansen (Høje Bangsbo) nr. 4 

(info@xn--trkassen-k0a.dk) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo 

Bakker) nr. 33 (friiskanstrup@gmail.com).  

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Ad. 1: Dagsordenen godkendt.  

 

2. Gartner - kommende projekter: 

Ad. 2: Martin Vang har sendt et tilbud på træ, plantning m.v. Tilbuddet lyder på 

26.350 ex. moms. Vi har valgt at takke ja til tilbuddet. Martin Vang kontaktes igen 

ang. tidspunktet for plantningen. Desuden skal vi have en afklaring på, hvornår 

arbejdet med dræning af én af stierne mellem haverne igangsættes. I parentes 

kan bemærkes, at der sidste år var snak om at endnu en sti (langs skrænten) også 

led under overfladevandproblemer. På daværende tidspunkt valgte bestyrelse at se 

tiden an og undersøge, hvordan stien ville se ud til efteråret. Bestyrelsen har i dag 

været ude og besigtige stien efter en meget fugtig periode og vi kan konstatere, at 

stien er fin, fast og ikke bærer præg af vandproblemer.  

Ang. aftalen med Martin Vang om beplantning af skrænten med græs, vil vi have 

afklaret om aftalen fortsat er gældende og i bekræftende fald, hvornår dette 

arbejde igangsættes.  

Vi er af Indu (legeplads) blevet gjort opmærksom på, at vi skal have skåret 

græskanterne af ved legepladsen for at sikre holdbarheden af denne. Martin Vang 

fik også denne opgave, men har desværre ikke taget hele kanten rundt.  

Lene Friis Kanstrup kontakter Martin Vang igen. 

 

3. Lindå-Balle - kommende projekter 

 
Ad. 3: Vi har nu fået tømt sandfangsbrøndene, så de er klar til vinterens nedbør.  
 

Vi har modtaget to tilbud på arbejdet med afhjælpning af overfladevandproblemet 
på fodboldbanen og ved indkørslen til Bangsboparken. Vi var enige om, at Lindå-

Balles tilbud var det bedste. Vi har haft et arbejdsmøde med Palle Sørensen fra 
Lindå-Balle på stedet.  



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Vi vil bede Linda-Balle om at igangsætte arbejdet lige så snart vejret tillader det. 
Arbejdet omfatter følgende: etablering af et 40 meter langt dræn i ca. 0,7 meters 

dybde, inkl. 1 brønd, det opgravede jord bortkøres, og rende opfyldes med sten, 
som afdækkes med fibertex og 10 cm. muld. Ved samme lejlighed bliver hjørnet 
ved indkørslen til Bangsboparken rettet op. De ca. 6 meter kantsten sættes i 

beton, der oprettes fliser samt udskiftes ca. 12 knækkede fliser. På alle fire hjørner 
opsættes stolper med refleksbånd (i lighed med de allerede eksisterende stolper 

langs vejen i Bangsboparken), så lastbiler ikke længere kan køre ind over kantsten 
og fortove med ødelæggelser til følge. For at få vandet ledet helt væk fra 
vejbanen, asfalteres hjørnet, så det bliver lidt forhøjet og dermed danner et fald, 

hvorved vandet bliver ledt hen til og ned i kloakken. Revner i vejen i resten af 
Bangsboparken efterses og asfalteres evt. Asfaltarbejdet vil dog først blive sat i 

gang efter vinterens frost er væk.  
Samlet pris på tilbuddet beløber sig til ca. 40.000 kr. incl. moms. 
 

Henrik Hansen kontakter Lindå-Balle og aftaler nærmere. 
 

 
4. Administration: post, bank, evt. regninger samt saldo (dags dato). 

 

Ad. 4: Dags dato saldo: Foreningskonto: 431.011,40 kr., Pluskonto: 9.997,87 kr.  
 

 
5. Fremtidige møder 
 

Ad. 5: Vi finder en dato for et ny møde, når der er behov for det.  
 

 
 

6. Evt. 
 
Ad. 6. Intet at bemærke.  

 


